

Bestyrelsesmøde i Dansk Sociologi 7/5-2024

Til stede: Kirsten, Sidsel, Nicole, Barbara, Hanna, Jonas, Carla, Poul (Dansk Sociologi), Andreas, Majsja, Dirk.

1. Kommende event. Palæstina set udefra og indefra

- Stor credit til Johanne for at arrangere et virkelig spændende event
- Det bliver muligt at se med online
- Fremover hive fat de andre fra foreningen, så kan alle hjælpe. Trække på hinandens kompetencer og kontakter.
- Carla sender plakaten ud, så den kan hænges op flere steder

2. Status på foreningens økonomi

- Underskud på 237.000. Bruger dobbelt så mange penge som vi får i kassen
- De 800 kr. kontingent bliver meget højt når tidsskriftet bliver online
- Der er en fejl i budgettet. Det er sat ned til 75.000, men dette indgår ikke i budgettet. Dermed er underskuddet ikke så stort som det ser ud.
- Generelt skal vi finde ud af at lave et mere transparent budget
- Nedsætte en gruppe som kan kigge på hjemmesiden med henblik på den billigste løsning (Majsja og Sidsel)
- 36.000 til forretningsfører. Kirsten er forretningsfører. Lige nu er det svært at sige om beløbet bliver større eller mindre. Kirsten har et overblik over hvor meget der bliver brugt i slutningen af året.
- 40.000 til studentermedhjælp. Det beløb er mindre end som så.
- Alt i alt vil vi altså få et bedre overblik over økonomien, når ovenstående ting falder på plads.

3. Opdatering og spørgsmål fra redaktionen i Dansk Sociologi

- Forlænge Djøfkontrakten til at indbefatte 2025?
 - Kan umiddelbart godt lade sig gøre. Vi har allerede fået et tilbud fra djøf, så den kan vi bare gå med.
 - Barbara hører Djøf hvad det ville koste at forlænge kontrakten uden at få bladet trykt.
- Give tidsskriftet frit uden embargo fremadrettet
 - Gør måske at folk ikke gider være med i foreningen, da bladet følger med medlemskab.
 - Vi dækker udgifterne for tidsskriftet med kontingent
 - En mulighed for at føre tidsskriftet mere tilgængeligt
- Medlemsmøde for status for dansk sociologi
 - Det synes de fleste er en god ide
- Ikke ting vi skal beslutte i dag til mødet. Det er problemstillinger vi kan tænke videre over. Vi snakker om problemstillingerne til næste møde.

4. Kommunikation om online udgivelse af tidsskrift til foreningens medlemmer

- Lave et simpelt system hvor man kan få tilgang til hvert tidsskrift med et password
- Få det kommunikeret ud til medlemmerne at magasinet bliver online.
- Carla formulerer mail til medlemmerne og brev til dem hvis e-mail vi ikke har.

- pulje, så man kan søge om penge. Så kan man fx søge en pulje tre gange om året.

5. Evt.

- Støtte til Sociologirevyen
 - Vi vil gerne give penge til dem. Finde ud af hvor mange. Carla skriver til dem
- Næste møde
 - Majsasender doodle ud til møde i september